MAKI ROLL

M1 Tokyo Special Maki 🖈

Stuffed with prawns tempura, cucumber, avocado Mango and lettuce, serve with spicy mayo and Japanese Plum Sauce

M2 Shogun Special Maki ★

California Maki (inside out) stuffed with eel, tempura flakes, mango, cucumber, avocado Spicy mayo and Japanese Plum sauce

M3 Dragon Maki 🖈

Stuffed with Prawn Tempura, Avocado, Caviar, Topped with Prawn and Japanese Mayo

M4 California Maki 🛊

Stuffed with steam crab claw, Avocado, Cucumber, lettuce with Japanese mayo and sesame seeds

M5 Spiced Maguro

Tuna roll with crunchy tempura flakes, red chili paste and Japanese mayo

SEAFOOD & FISH A LA CARTE

All cooked by our Teppan-Yaki chefs.

Please choose your preference: Garlic, Butter, Soy Sauce, Julienne Asparagus, Mange tout with fried rice and seasonal vegetables

TP1 Salmon Fillet 20.00 TP2 Jumbo Prawns 🛊 21.00

RICE

R1 Shogun Han 🚖

Fried rice with Egg, prawn, chicken, carrots, onion, Green peas, red and green bell pepper

R2 Yasai Shogun Han

Fried rice with Egg, carrots, onion, red and green bell pepper.

R3 Karaage \star

Japanese popcorn chicken with salad. boiled rice and Japanese Mayo dip.

R4 Ebi Katsudon

Boiled rice with breaded King prawn topped with Tempura sauce, egg, mushrooms, green peas and garnished with spring onion

R5 Tori Katsudon 🖈

Boiled rice with breaded chicken topped with Tempura sauce, eggs, mushrooms, green peas and garnished with spring onion

R6 Unagi Donburi 🖈 10.95

Boiled rice with Grilled marinated eel glazed with teriyaki sauce and spring onion

Sushi rice topped with tuna, salmon, seabass Sashimi and garnished with tobikko

FOOD ALLERGY NOTICE

SUSHI

12.95

14.95

12.95

12.95

8.95

8.95

6.95

10.95

Thin slices of fresh raw fish in Vinegared rice

SU1 Special Sushi 12.95 (8x nigiri, 6x saki maki)

SU2 Deluxe Sushi 🛊 16.95 12x nigiri, 4x California maki)

SU3 Sushi/Sashimi 🖈 14.95 (8x sashimi, 6x nigiri, 4x maki)

SU4 Tuna Sushi (10x tuna) 12.95

SU5 Salmon Sushi (10x salmon) 12.95

SASHIMI

Thin slices of raw fish with Horseradish (Wasabi) and Soy Sauce

SA1 Special Sashimi (15 pcs) 15.00 SA2 Deluxe Sashimi (20 pcs) 🜟 16.95 SA3 Salmon Sashimi 14.95 SA4 Tuna Sashimi 🛊 14.95

SHOGUN MEATS A LA CARTE

Please choose your preference:

Teriyaki sauce, button mushrooms, Garlic, Butter with fried rice and seasonal vegetables

TP3 Breast of Chicken 🛊 15.00 **TP4** Fillet of Lambs 🛊 16.95 **TP5** Yakiniko (marinated slice sirloin) 16.95

PAN FRIED NOODLES

P1 Yaki Udon 🖈 8.95

Pan fried thick white noodles with chicken, prawns, carrots, green beans and seasonal green vegetables. In bulldog sauce topped with eggs.

P2 Yaki Soba 8.95

Pan fried noodles with chicken, prawns, carrots, green beans and seasonal green vegetables. In oyster sauce topped with eggs.

P3 Yasai Yaki Udon (V) 7.95 Pan fried thick white noodles, carrots, green beans

and seasonal green vegetables. In bulldog sauce. P4 Yasai Yaki Soba V ★

Pan fried noodles Carrots, green beans and seasonal green vegetables In bulldog sauce

NOODLE SOUP

N1 Beef Ramen 🖈 9.95

Noodle soup with slices of grilled beef, surrounded by a selection of fresh green vegetables and fried shallots

N2 Chicken Udon 9.95

Noodle soup with slices of grilled chicken, surrounded by a selection of fresh green vegetables and fried

N3 Tempura Soba Buckwheat noodles topped with Prawn, Carrots,

Aubergine, Sweet potato tempura

寿司卷

辣味蛋黄酱、日本梅子酱

M1 东京特制寿司卷 ★ 12.95 天妇罗虾仁、黄瓜、牛油果、芒果和生菜,配以辣味蛋黄

M2 将军特制寿司卷 ★ 14.95 加州寿司卷 (内卷) 鳗鱼、天妇罗、芒果、黄瓜、牛油果、

12.95 M3 龙卷 ★ 天妇罗虾仁、牛油果、鱼子酱、大虾和日本蛋黄酱。

12.95 M4 加州寿司卷 ★ 清蒸蟹爪、牛油果、黄瓜、生菜、日式蛋黄酱、芝麻馅

M5 辣金枪鱼寿司卷 金枪鱼卷配天妇罗脆饼、红辣椒酱、日本蛋黄酱。



SUSHI BAR & JAPANESE FOOD

海鲜

A LA CARTE

全部由我们的铁板烧厨师烹饪。

蒜蓉、牛油、酱油、芦笋丝、炒饭、时蔬等

TP1三文鱼 20.00 **TP2** 大虾 ★ 21.00

炒饭

R6 鳗鱼饭 ★

R7 杂鱼饭

9.95

米饭配烤腌鳗鱼和照烧酱和葱

寿司饭配金枪鱼, 鲑鱼, 鲈鱼刺身, 并饰以飞鱼子

R1 将军炒饭 ★ 蛋炒饭,虾,鸡,胡萝卜。 洋葱、青豆、红椒和青椒。	8.95
R2 蔬菜炒饭 蛋炒饭,胡萝卜,洋葱,红椒和青椒。	6.95
R3 日式炸鸡 ★ 色拉,加白饭,搭配日式美乃滋酱	8.50
R4 炸大虾炒饭 米饭配天妇罗酱、鸡蛋、蘑菇、青豆、 葱花,配以面包大虾\	8.95
R5 炸鸡排饭 ★ 米饭配天妇罗酱,鸡蛋,蘑菇,青豆,葱花,炸鸡排	7.95

N1 牛肉拉面 ★ 9.95 牛肉片面汤,配以新鲜的青菜和炒葱。 N2 鸡肉拉面 鸡胸肉片面汤、配以新鲜的青菜和炒葱。 9.95

寿司

(8x 手握, 6x saki 寿司卷)

Thin slices of fresh raw fish in Vinegared rice SU1 特制寿司 12.95

SU2 豪华寿司 ★ 16.95 (12x手握, 4x 加州司寿卷) SU3 寿司/刺身 ★

14.95

12.95

8.95

7.95

(8x 刺身, 6x 手握, 4x 寿司卷)

SU5 三文鱼寿司 (10x 三文鱼) 12.95

刺身

8.95

生鱼片配辣根 (芥末) 和酱油。

SU4 吞拿鱼寿司(10x 吞拿鱼)

SA1 特供刺身(15 片) 15.00 SU2豪华刺身(20片) ★ 16.95 SA3 三文鱼刺身 14.95 SA4 吞拿鱼刺身 ★ 14.95

铁板肉类

A LA CARTE

请选择您的喜好

TP5 西冷牛排

照烧酱,蘑菇,大蒜,黄油,炒饭,时蔬。

15.00 TP3 鸡胸肉 ★ 16.95 TP4 羊排 ★ 16.95

炒面

粗面配以鸡肉、大虾、胡萝卜、扁豆和时令青菜, 烤肉酱、煎蛋

P2 炒面 鸡肉、大虾、胡萝卜、青豆、时令青菜、蚝油煎面, 配以鸡蛋。

P3 蔬菜乌冬面 ♡ 粗面配以胡萝卜,扁豆和时令绿色蔬菜,烤肉酱。

P4 蔬菜面 ♥ ★ 7.95 炒面配以胡蘿蔔、青豆、時蔬、烤肉酱

汤面 (可选乌冬面)

10.95

10.95

9.95

N3 天妇罗荞麦面 荞麦面配大虾、胡萝卜、茄子、红薯天妇罗。

SUSHI EXPRESS

R7 Tendon

エクスプレス

SHOGUN

TAKEAWAY

MENU

To make an order,

please use the

following code on

the menu

点餐请给菜单码,

如:M1,SU1

Key:

Popular dish